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Geachte mevrouw Lemmens, 

U heeft schriftelijke vragen aan het college gesteld o.g.v. artikel 39 over de bomenkap. 

Onderstaand leest u onze antwoorden. 

1. Vraag: Klopt het dat er ruim 40 bomen worden gekapt bij de singels rond de Huizermaatweg, 
Look en het Bad Vilbelpark? 

Antwoord: Nee, dat klopt niet. Het plan is om alleen zes bomen achter Bunt, Helm en Lis te 
kappen. 
De zes populieren zijn nog een restant van een oud beheerplan van wijkers en blijvers. Bij de 
ontwikkeling van de wijk zijn ook bomen geplant die snel groeien en de wijk een groen beeld 
geven. Dit zijn zogenaamde wijkers. De blijvers zijn meer duurzame boomsoorten. Dit plan om 
wijkers weg te halen is tot 10 jaar geleden uitgevoerd. De toen resterende bomen zijn toen op 
aandringen van bewoners blijven staan. 
In het afgelopen winterseizoen is er echter een aantal stormen geweest, waarin op een aantal 
locaties grote wilgen en populieren zijn omgewaaid. 
De situatie achter de Bunt, Helm en Lis is vergelijkbaar en er is een reëel risico dat dit ook hier 
gebeurt. Dit is de reden van kap. 

2. Vraag: Klopt het dat de om- en aanwonenden van de singels rond de Huizermaatweg, Look en 
het Bad Vilbelpark vooraf niet op de hoogte zijn gebracht van de kap van die bomen? 

Antwoord: Het klopt dat de bewoners niet apart zijn geïnformeerd. In maart heeft wel een artikel 
in de Omrooper gestaan over het kappen van bomen die bij harde wind om kunnen vallen. In dit 
artikel zijn niet specifiek de locaties genoemd waar bomen worden gekapt. 

3. Vraag: Zo ja, wat is de overweging geweest de om- en aanwonenden niet voorafin te lichten? 
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Antwoord: Dit is geen bewuste keuze geweest. Start van de werkzaamheden is door het 
broedseizoen een aantal maanden opgeschoven. De tijd tussen publicatie van het artikel en 
boomkap werd hierdoor groter dan gepland. Dit moeten we in de toekomst beter doen. 

4. Vraag: Is het college met ons van mening dat als we bewoners nauw bij hun omgeving willen 
betrekken, communicatie vooraf een belangrijke voorwaarde is? 

Antwoord: Het meedenken over de inrichting van de openbare ruimte door bewoners, zoals 
bijvoorbeeld bij renovaties, vinden wij belangrijk. Bewoners worden doorgaans al in een vroeg 
stadium betrokken. Dit gebeurt op verschillende manieren. Bij kleine projecten krijgen direct 
aanwonende een informatiebrief met ontwerptekening. De grote projecten krijgen aandacht in de 
(sociale-)media zoals Twitter, Facebook en op de gemeentelijke website. Bewoners kunnen in 
de informatieavonden, die bij grote projecten worden gehouden, hun bezwaren en ideeën 
kenbaar maken. In dit geval, bij het uitvoeren van noodzakelijke onderhoudswerkzaamheden, 
hebben we verzuimd de bewoners te informeren. 

5. Vraag: Is verdere kap van bomen tegen te gaan? 

Antwoord: Het werk langs de singel is voorlopig stopgezet. Er staan nog twee 2 populieren. We 
gaan eerst de bewoners informeren en met een aantal bewoners overleggen, alvorens de 
werkzaamheden worden hervat. 

6. Vraag: Worden de gekapte bomen vervangen? En zo ja, door wat voor soort bomen en op welke 
termijn? 

Antwoord: De gekapte bomen worden vervangen door een boomsoort die beter op die 
standplaats tot hun recht komen. De Moerascipressen en Vleugelnoten worden komende winter 
aangeplant. 

7. Vraag: Bent u het met ons eens dat het belangrijk is om het herinrichtingsplan met de buurt te 
bespreken. 

Antwoord: Zie het antwoord bij vraag 4. In het geval van de bomenkap achter de Lis is geen 
sprake van een nieuw inrichtingsplan, maar om boombeheer met een herplant. 
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8. Zo ja, op welke termijn zal dat gebeuren. 

De bomen worden komende winter aangeplant. 

9. Kunt u toezeggen dat u in de toekomst vooraf met om- en aanwonenden zal communiceren over 
(her)-inrichting van hun omgeving? 

Zie antwoord bij vraag 4. 
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